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Geachte leden van de commissie Fysiek Domein, 
 
Het is nu alweer bijna 2 jaar geleden (8 februari 2018) dat de vorige raad koos voor de uitwerking van een integrale 
Kustvisie nadat het vorige college eind 2017 met deelplannen was gekomen. Een Visie waarvan een ieder inzag 
dat deze noodzakelijk was om toekomstige gewenste ontwikkelingen in een breder perspectief te kunnen 
plaatsen. 
Gezien de lange voorgeschiedenis was het voor een ieder tijdens het latere participatietraject duidelijk dat het 
opstellen van een integrale Huizer Kustvisie, maar nog meer de verdere implementatie, de echte uitdaging zou 
worden. 
Kiest Huizen er nu wel voor om haar al jarenlang gevoerde slogan “Huizen, Haven van “t Gooi” ook daadwerkelijk 
waar te maken? 
Gaat u de verdere uitdaging aan met betrekking tot het opstellen van een concreet uitvoeringsprogramma met 
uitdagingen op het gebied van keuzes, financiën en derhalve vragend om bestuurlijke visie en moed, maar ook 
de juiste ambtelijke inzet om die ambities waar te maken ? 
Gaat u de uitdaging aan om samen met de buurgemeentes een “aanvalsgerichte fonteinkruidhouding” aan te 
nemen waartoe oud burgemeester Sicko Heldoorn u in zijn recente rapportage heeft uitgedaagd? Kiest u daarmee 
impliciet voor een actieve water- en waterrecreatie gerichte opstelling van Huizen? 
Het zal duidelijk zijn dat wij en de 150 participanten met ons, dit van harte bepleiten! 
 
Uit het in 2018 gesloten coalitieakkoord spreekt ambitie en betrokkenheid. Ook daarom werd door het nieuwe 
college gekozen voor een “bottum up” en open burgerparticipatietraject om draagvlak te peilen en ideeën te 
generen. Stelt participatie in Huizen iets voor? Het antwoord is positief want er is met overtuiging, inzet en 
enthousiasme deelgenomen. De Kust, havens en meer, leven bij de bevolking kan worden geconcludeerd! 
Er ligt naar onze mening dan ook een goed stuk werk dat in bijna alle opzichten aansluit bij onze eerder 
ingebrachte ideeën. Maar ook, voor zover wij kunnen nagaan, bij de inbreng van de deelnemers aan het 
participatietraject. Onze complimenten aan OKRA, de verantwoordelijk wethouder en het ambtelijk team dat dit 
project heeft ondersteund. 
 
Veel inzet werd gevraagd, maar het resultaat mag er zijn. Wij onderschrijven de Visie “op hoofdlijnen” alsmede 
de gekozen “deelgebieden” met de daar per deelgebied geformuleerde noodzakelijke vervolgstappen. Het is nu 
aan u om de raad te adviseren en op 12 december aanstaande juiste besluiten te nemen. Niet alleen de Visie 
moet worden vastgesteld, maar met name het vervolgtraject om van visie naar realisatie te komen! 
Wij missen echter in de ter beschikking gestelde stukken de door het college voorgestelde keuzes, traject, maar 
ook de concrete “quick wins” alsmede een financiële onderbouwing! Wij zouden deze graag aan onze stukken en 
beeldvorming willen toevoegen. 
 
Vanuit onze startpositie destijds en inzet met name in de vorige raadsperiode, focussen we graag opnieuw op de 
Haven(s) daarbij inhakend op de “Randvoorwaarden voor verdere uitwerking” van OKRA waarbij wordt gesteld 
dat de Oude Haven “herontwikkeld” zou moeten worden. Wij willen uw commissie adviseren om o.a. zo’n 
Havenvisie/herinrichtingsplan als voorgesteld deelplan en bij voorrang op te laten stellen door een ter zake 
deskundige en bijgestaan door een werkgroep van deskundige gebruikers (vertegenwoordigers). Dat zou snel 
moeten kunnen wanneer u daartoe adviseert te besluiten. Ons inziens noodzakelijk en één van de “quick wins” 
voor onze gemeente. 
Ook vragen wij nadrukkelijk om op korte termijn duidelijkheid te krijgen over het door  VORM gepresenteerde 
bouwproject naast de Botterwerf. Wij hebben u al eerder gevraagd de voorgestelde plannen te bevriezen (en 
desnoods een “penalty” voor lief te nemen) totdat keuzes zouden zijn gemaakt rond de Kustvisie. Dit plan is, voor 
zover bekend, op geen enkele wijze passend. Niet qua vormgeving, niet qua volume en niet qua bouwhoogte 
direct gelegen naast Nautisch Kwartier en Botterwerf. Doorgaan betekent voor generaties opgescheept te zitten 
met een niet passend gebouw op een iconische locatie aan de haven die we juist willen revitaliseren. 
Zo onderschrijven wij dan ook de door OKRA geformuleerde randvoorwaarde dat “Voor de herontwikkeling van 
de haven het wenselijk is dat een getrapte overgang ontstaat in korrelgrootte en de gemiddelde bouwhoogte van 
nieuw te bouwen volumes etc.” 
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Wij staan dan ook achter de aanbevolen vervolgstappen 4.4.1 t/m 4.4.4 met in acht name van onze hierboven 
gedeelde aanbevelingen. 
 
Wij adviseren u ook om een deel van het beschikbare budget in te zetten voor het laten uitvoeren van 
geadviseerde vervolgstudies of planvorming en het laten uitvoeren van “quick wins”. Die kunnen (deels) parallel 
worden uitgevoerd zodat tempo gemaakt kan worden en mogelijk nog in uw raadsperiode. 
Ook adviseren wij u met klem een eerder gecommuniceerd besluit te nuanceren en wel degelijk actief in gesprek 
te gaan met de buurgemeentes. Niet alleen met betrekking tot de aanpak van het fonteinkruid, maar ook met 
betrekking tot de voorliggende Kustvisie van Huizen en de aanstaande (voor de zomer van 2020) Kustvisie van 
Gooise Meren (en mogelijk Blaricum) alsmede daaruit voortkomende initiatieven. Betrek daarbij het zeer recent 
in opdracht van de HavenAdviesGroep van Gooise Meren uitgevoerde onderzoek naar de “Ontwikkelingen van 
de Havens van Gooise Meren ( IJmeer en Gooimeer) en die van de buurgemeentes alsmede de ontwikkelingen 
in de Waterrecreatie”. 
 
Onze initiatiefgroep is graag bereid om op nader te bespreken wijze verder met u te werken aan de realisatie van 
de ambities. 
 
Veel succes gewenst, 
Hartelijke groet, 
 
André Vink 
Willem Geesink 
 
 


